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                          P R O T O K Ó Ł      Nr   III/15 

 

               z Sesji Sejmiku Województwa Podlaskiego 

                           z dnia 12 stycznia 2015 r. 

 

 

  Obradom przewodniczył Przewodniczący Sejmiku – Pan 

Prof. Marian Szamatowicz. 

  W chwili rozpoczęcia obrad odnotowano obecność 29 

Radnych. Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 1 – Otwarcie sesji. 

 

 Pan Prof. Marian Szamatowicz – Przewodniczący Sejmiku powitał 

wszystkich zebranych i otworzył obrady III Sesji Sejmiku Woj. 

Podlaskiego. 

 

Punkt 2 – Przyjęcie porządku obrad. 

 

 Radni nie zgłaszali wniosków do proponowanego porządku obrad i 

w głosowaniu jawnym, przy 23 głosach za, braku przeciwnych i 

wstrzymujących się przyjęli go. 

 

Punkt 3 – I czytanie projektu uchwały budżetowej województwa 

podlaskiego na 2015 rok. 

 

 Powyższy projekt przedstawił Radnym Pan Henryk Gryko – 

Skarbnik Województwa Podlaskiego. 
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Pełny tekst wystąpienia Pana Henryka Gryko drukowany jest jako 

Załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 Podczas dyskusji nad budżetem Pan Bogdan Dyjuk zgłosił trzy 

poprawki odnośnie inwestycji w ochronie zdrowia, dotyczące Szpitali w 

Łomży i Suwałkach oraz Szpitala Psychiatrycznego w Suwałkach 

(rozbudowa oddziału pediatrycznego, przebudowa oddziału nefrologii, 

wykup nieruchomości – Szpital Psychiatryczny w Suwałkach). 

 Wnioski powyższe poparł i rozwinął Pan Cezary Cieślukowski, 

który ponadto poruszył kwestię przygotowania dokumentacji na 

modernizację drogi do granicy państwa w miejscowości Gołdap. 

 Pan Mikołaj Janowski poruszył kwestię deficytu budżetowego oraz 

ewentualnych możliwości jego zwiększenia (o ile jest to możliwe). 

Ponadto zgłosił wniosek o zwiększenie środków na infrastrukturę 

drogową. 

 Pan Jan Dobrzyński stwierdził, iż nie zauważył w projekcie budżetu 

środków przeznaczonych na budowę lotniska regionalnego, jak również 

brak zaplanowanych działań organizacyjnych ograniczających 

bezrobocie. Podkreślił, iż budżetu tego nie można nazwać pro 

rozwojowym.  Pan Bogusław Dębski  wyraził zaniepokojenie  wzrostem  

zadłużenia województwa o 50 mln w ciągu roku. 

 Pan Marszałek Mieczysław Baszko uspokoił przedmówców, iż 

jeżeli zaistnieje taka potrzeba, środki na lotnisko znajdą się. Jeżeli zaś 

chodzi o bezrobocie, podkreślił, iż stawia w tym przypadku na ścisłą 

współpracę z przedsiębiorcami. 

 Pan Henryk Gryko, odnosząc się do wypowiedzi Radnych, 

stwierdził m.in., iż zadłużenie województwa – póki co – nie stwarza 

większego zagrożenia. W roku 2011 planowany deficyt miał wynosić 119 

mln zł, ale ostatecznie był dużo mniejszy. Pan H. Gryko zapewnił, iż 

podobnie będzie w tym przypadku. Duża część tegoż deficytu to kwota 

poręczeń dla szpitali, jednakże nie było jeszcze takiej sytuacji, aby 

szpitale nie spłacały swoich zobowiązań. 

 

 Opinie Komisji Sejmiku oraz Klubów Radnych na temat projektu 

budżetu zaplanowano na kolejną sesję. 
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Punkt 4 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu części  powierzchni 

dachowej budynku, znajdującego się na nieruchomości położonej w 

Białymstoku, przy ul. Poleskiej 89. 

Radni nie zgłaszali uwag do powyższego projektu i w głosowaniu 

jawnym, przy 21 głosach za, braku przeciwnych i wstrzymujących się 

podjęli 

 

                             U C H W A Ł Ę     Nr  III/18/15. 

 

Punkt 5 – Informacja Marszałka o bieżącej pracy Zarządu 

Województwa. 

 

Radni zapoznali się z powyższą informacją i nie wnosili do niej uwag. 

 

Punkt 6 – Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Radni nie zgłaszali interpelacji, ani zapytań. 

 

Punkt 7 – Wolne wnioski. 

 

 W tej części obrad Przewodniczący Komisji Sejmiku poinformowali 

o najbliższych posiedzeniach swoich Komisji, a także dokonano ustaleń 

organizacyjnych odnośnie dalszej pracy Sejmiku. 

 Ponadto głos zabrał Pan Jan Dobrzyński, który nawiązał w swojej 

wypowiedzi do powołania Komisji Sejmiku i podkreślił, iż Klub Prawa i 

Sprawiedliwości jest w chwili obecnej największym Klubem Radnych 

Sejmiku tej kadencji, jednakże nie posiada wśród swoich członków ani 

jednego Przewodniczącego Komisji. Zaznaczył, iż nie jest to ze strony 

Koalicji działanie „honorowe”. 



4 
 

Punkt 8 – Zamknięcie sesji. 

 

 Pan Prof. Marian Szamatowicz – Przewodniczący Sejmiku 

poinformował, iż porządek obrad został wyczerpany, podziękował 

wszystkim za przybycie i zamknął obrady III Sesji Sejmiku Województwa 

Podlaskiego. 

 

 

Protokołowała:      Przewodniczył: 

 

Nella Kamińska          Prof. Marian Szamatowicz 

 

 


